

Funeral and Burial Benefits

What is the purpose of this service?

The program reimburses the funeral and burial expenses when a person's resources and all other sources of payment are less than the DHS standard payment rates.

Who can receive these services?

The Department reimburses the funeral and burial expenses of a person who at the time of death:

- was receiving any of the following kinds of assistance:
 - Temporary Assistance for Needy Families (TANF) Cash
 - Aid to the Aged, Blind, or Disabled (AABD) Cash
 - All Kids Assist
 - Parent/All Kids Assist
 - All Kids Moms & Babies
 - Family Assist
 - AABD Medical
 - General Assistance Foster Care/Adoption Care
- **or** who would have qualified for:
 - All Kids Assist
 - Parent/All Kids Assist
 - All Kids Moms & Babies
 - Family Assist
 - AABD Medical

What services are offered?

The Department reimburses funeral and burial expenses on two types of claims:

1. [IL444-0029 - Funeral or Burial Claim \(pdf\)](#) (submitted by a funeral home or cemetery)
 - persons not legally responsible for the deceased may contribute to the cost of the casket, urn, or vault; and
 - the cost of additional expenses or merchandise that are not required to be provided with the Department's payment, with limits of \$2,000 funeral and \$2000 burial **OR**
2. [IL444-0094 - Funeral & Burial Reimbursement Claim \(pdf\)](#) submitted by a person who is not legally responsible for the deceased and who has paid an amount equal to or more than the amount of the claim.

Maximum Amount that DHS will Pay

- \$1,370.00 for a funeral
- \$686.00 for a cremation/burial

How to Apply?

Applications may be found at your local Family Community Resource Center, or you may click on the claim form links above. Use the [DHS Office Locator](#) to find your local Family Community Resource Center.

Where to Send the Form:

Funeral and burial claims are processed by the IDHS Funeral and Burial Unit located in Springfield:

Illinois Department of Human Services
Funeral and Burial Unit
100 South Grand Avenue, East, 2nd Floor
Springfield, IL 62762
Email: dhs.fb@illinois.gov
Fax: 217-524-7554

Contacts

All questions and inquiries regarding the claims and or payments/denials for the offices listed above should be directed to:

Funeral and Burial Unit at (217) 785-4216

Похороны и похоронные льготы

Для чего нужна эта услуга?

Программа возмещает расходы на похороны и погребение, когда ресурсы человека и все другие источники оплаты за эти услуги меньше стандартных ставок, получаемых от государства.

Кто может получить эти услуги?

Департамент возмещает расходы на похороны и погребение лица, которое на момент смерти:

- получал любую из следующих видов помощи:
 - Временная помощь нуждающимся семьям (TANF) в виде наличных денег (кеш)
 - Помощь престарелым, слепым или инвалидам (AABD)
 - Все детские виды помощи
 - Помощь родителям/всем детям
 - Помощь мамам с младенцами
 - Семейная помощь
 - AABD (Медицинское страхование)
 - Общая помощь в приемных семьях/усыновление
- **или** кто имел бы право на:
 - Все детские виды помощи
 - Помощь родителям/детям
 - Помощь мамам с младенцами
 - Семейная помощь
 - AABD (Медицинское страхование)

Какие услуги предлагаются?

Департамент возмещает расходы на похороны и погребение по двум видам требований:

1. [IL444-0029 - Заявление на похороны или погребение \(pdf\)](#) (подается похоронным бюро или кладбищем)
 - лица, не несущие юридической ответственности за умершего, могут вносить свой вклад в стоимость гроба, урны или хранилища; и
 - стоимость дополнительных расходов или товаров, которые не должны быть предоставлены с оплатой Департамента, с лимитами \$2,000 на похороны и \$2000 на погребение **ИЛИ**
2. [IL444-0094 - Заявление о возмещении расходов на похороны и погребение \(pdf\)](#) подано лицом, которое не несет юридической ответственности за умершего и которое выплатило сумму, равную или превышающую сумму требования.

Максимальная сумма, которую заплатит DHS

- \$1,370.00 на похороны
- \$686.00 за кремацию/захоронение

Как подать заявку?

Заявки можно найти в местном Ресурсном центре семейного сообщества или на интернете. Используйте [поисковик офисов DHS](#), чтобы найти местный ресурсный центр семейного сообщества.

Куда отправить форму:

Заявления на похороны и погребение обрабатываются отделом похорон и погребения IDHS, расположенным в Спрингфилде:

Illinois Department of Human Services
Funeral and Burial Unit
100 South Grand Avenue, East, 2nd Floor
Springfield, IL 62762

Email: dhs.fb@illinois.gov

Fax: 217-524-7554

Контакты

Все вопросы и запросы по претензиям и/или платежам/отказам в перечисленных выше офисах следует направлять по адресу:

Отделение похорон и погребения по телефону (217) 785-4216